
Protokół 5/10 

ze wspólnego posiedzenia 

wszystkich stałych Komisji Rady Miejskiej w Paczkowie 

z dnia 20 i 27 maja 2010 r. 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rady wg załączonych list obecności. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Wacław Ćwik – Przewodniczący Rady Miejskiej w Paczkowie. 

2. Bogdan Wyczałkowski – Burmistrz Gminy Paczków. 

3. Grzegorz Jasiok – Z-ca Burmistrza Gminy. 

4. Dariusz Wąsiak – Skarbnik Gminy. 

5. Roman Łambucki – Prezes Zakładu Usług Komunalnych i Mieszkaniowych w 

Paczkowie 

6. Aleksandra Wiśniewska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Paczkowie. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1005 w dniu 20.05.2010 r. i zakończyło się o godzinie 1405. 

Następnie było kontynuowane w dniu 27.05.2010 r. od godziny 1000 do godziny 1050. 

Wszystkich obecnych powitał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Z. Michael, który 

jednogłośnie został wybrany na przewodniczącego posiedzenia.  

Przewodniczący posiedzenia przedstawił porządek posiedzenia. 

Porządek posiedzenia:  

1. Analiza działalności ZUKiM-u w Paczkowie w zakresie utrzymania porządku, czystości 

i gospodarki odpadami oraz informacja na temat funkcjonowania składowiska odpadów 

komunalnych w Ujeźdźcu. 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

3.  Sprawy różne. 

Przewodniczący posiedzenia poinformował, że protokół z posiedzenia wszystkich stałych 

Komisji Rady Miejskiej w Paczkowie nr 4/10 z dnia 22.04.2010 r. był do wglądu w biurze 

Rady Miejskiej. Następnie zwrócił się do poszczególnych Komisji czy wnoszą uwagi bądź też 

poprawki do wymienionego protokołu? Ponieważ nie było uwag Przewodniczący posiedzenia 

poddał przyjęcie protokołu pod głosowanie. 

Komisje w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęły protokół nr 4/10 z dn. 22.04.2010 r.  

Do pkt 1. 

Prezes ZUKiM R. Łambucki przedstawił propozycje stawek opłaty targowej, które stanowią 

załącznik do protokołu. 

W. Ćwik zaproponował, aby wprowadzić stawkę do 4m2 np. dla działkowiczów jest to 

powierzchnia wystarczająca. 

 



Z. Michael zadał pytanie jak będzie rozliczana sprawa powierzchni zajmowanej przez osobę 

handlującą na stole, a która dodatkowo ma zaparkowany na placu targowym samochód? 

R. Łambucki odpowiedział, że będzie rozliczana łączna powierzchnia czyli stołu i samochodu. 

Z. Michael zadał pytanie czy zmiana nie spowoduje mniejszych wpływów do gminy? 

R. Łambucki odpowiedział, że trudno to sprecyzować, ale prawdopodobnie wpływy będą 

wyższe. Ponadto zauważył, że targowisko nie może być w tym miejscu gdzie obecnie się 

znajduje. Poinformował, że jest propozycja aby zorganizować targowisko dwa razy w tygodniu 

w Rynku koło Urzędu. ZUKiM rozstawiałby stoły a następnie składałby te stoły, ale projekt ten 

wymaga doprecyzowania wielu spraw dlatego na razie nie jest możliwe przeniesienie targu. 

Nadmienił, że zaproponowane stawki zbliżone są do stawek obowiązujących w gminach 

ościennych. 

J. Soszek zadał pytanie jaki procent wynagrodzenia będzie pobierał ZUKiM? 

R. Łambucki odpowiedział, że po trzech miesiącach zostanie przedstawione rozliczenie 

wszystkich kosztów i wówczas będzie wiadomo czy prowadzenie targowiska jest opłacalne. 

Poinformował, że w dniu wczorajszym zadeklarował Burmistrzowi, że wynagrodzenie będzie 

wynosić 5% od zainkasowanych kwot. Po trzech miesiącach powróci do sprawy 

wynagrodzenia.  

W. Nowakowska zadała pytanie w jakich godzinach będzie działał szalet miejski? 

R. Łambucki odpowiedział, że będzie otwarty od godz. 800- do godz. 1900. Będzie szalet 

otwarty również w soboty i niedziele. 

Przewodniczący posiedzenia poprosił R. Łambuckiego o przedstawienie informacji na temat 

działalności ZUKiM-u w Paczkowie w zakresie utrzymania porządku, czystości i gospodarki 

odpadami oraz informacja na temat funkcjonowania składowiska odpadów komunalnych w 

Ujeźdźcu. 

R. Łambucki przedstawił informację na temat utrzymania porządku i czystości w mieście. 

Przypomniał, że ZUKiM działa w oparciu o umowę, która jest zawarta z Gminą Paczków i w 

ramach tej umowy jest wskazane jakie prace musza być wykonane, w jakich miejscach oraz w 

jakim standardzie. W tej chwili obsługiwane jest około 30% powierzchni w mieście. 

Wynagrodzenie wynosi około 11 tyś miesięcznie. Gdyby nie było pracowników w ramach 

robót publicznych nie byłoby możliwe uporządkowanie miasta po zimie. Obecnie ZUKiM jest 

na etapie zakupu zamiatarki. Stwierdził, że istnieje konieczność wymiany koszy ulicznych na 

takie z małym otworem wrzutowym, który uniemożliwia wysypania całego worka śmieci. 

Ponadto wkłady do koszy są notorycznie niszczone, a pracownicy rękami muszą wyjmować 

śmieci. Jeżeli chodzi o akcje zimową to była trudna Zakład poniósł duże straty około 15.000 zł. 

ZUKiM ma podpisane umowy na sprzątanie z 144 wspólnotami mieszkaniowymi. Pozostałe 

 



wspólnoty odmówiły podpisania umów. Problemem są trawy i mchy. W zeszłym roku mchy 

zostały usunięte mechanicznie. Za sprzątanie parkingów odpowiada Firma obsługująca 

parkingi. W zeszłym roku na tej działalności nie było straty i prawdopodobnie w tym roku też 

straty nie będzie. 

W. Krótkiewicz stwierdził, że ma zastrzeżenia do wykorzystania przez ZUKiM pracowników w 

ramach robót publicznych. Aby ci ludzie mogli pracować trzeba ich wyposażyć w odpowiednie 

środki. W soboty i w niedzielę zalega bardzo wiele śmieci przy kontenerach. Ponadto 

stwierdził, że uwłaczające było to, że kazano kobietom w ramach robót publicznych leżeć na 

bruku i czyścić trawkę spomiędzy kostek. Są odpowiednie środki chemiczne, które można 

zastosować, a nie upodlać ludzi. Ponadto jak każda kostka została zruszana to później 

podmywa ją woda. 

E. Chronowska stwierdziła, że ma zastrzeżenia do czystości placów zabaw. Pojemniki na 

placach zabaw powinny być częściej opróżniane. 

G. Biernacka poruszyła sprawę skarpy przy ul. Bartosza i konieczności jej koszenia. 

E. Chronowska poruszyła sprawę porządkowania zieleni wzdłuż cmentarza w Paczkowie oraz 

konieczność przycięcia dużych traw przy ul. Zawadzkiego. 

J. Soszek zadał pytanie kiedy będą czyszczone rewizje rynnowe? Zadał pytanie czy jest 

konieczne zakupywanie zamiatarki, czy ta powierzchnia zamiatana jest rzeczywiście tak duża? 

Odnośnie sprzątania w soboty i niedziele to jest tragiczne gdyż jest brudno. Stwierdził, że 

również ma zastrzeżenia co do wykorzystania prac publicznych. 

R. Łambucki stwierdził, że pracowników w ramach publicznych mieli bardzo dużo w bardzo 

krótkim okresie czasu. Przy 40 pracownikach nie są w stanie wszystkich upilnować. Kontenery 

w piątek są posprzątane, natomiast w sobotę ludzie zamiast wrzucać śmieci do kontenerów 

zostawiają worki obok, które są następnie przez psy rozciągane. O godz. 500 w niedzielę 

pracownicy przychodzą do pracy i pracują do godziny 900. Uważa, że wyczyszczenie kostek z 

mchu było wykonane dobrze. Śmieci z placów zabaw wywożone są w określone dni, tak 

zakłada umowa. Jeżeli zostaną zwiększone te wywozy i zostanie za to zapłacone to wywozy 

będą częstsze. Odnośnie porządkowania terenu wzdłuż cmentarza w Paczkowie to prace były 

wykonane pracownikami w ramach robót publicznych i zostało zrobione bardzo dużo. 

Podkreślił, że terenu tego nie ma w umowie na sprzątanie. Odnośnie skarpy przy ul. Bartosza, 

to przetarg na utrzymanie zieleni wygrała Firma z Nowej Rudy więc ZUKiM nie będzie się tym 

zajmował. Odnośnie zamiatarki to będą ogromne oszczędności na czasie pracy osób do tej pory 

zamiatających ulice. Osoby te zostaną skierowane do innych prac. Odnośnie wysokich traw to 

również nie jest zadanie, które należy do ZUKiM. Rewizje rynien są robione jesienią, a obecnie 

naprawiane są jedynie rynny tam gdzie jest to naglące. 

 



Następnie poinformował, że większość mieszkańców płaci według ryczałtu za odbiór odpadów. 

ZUKiM ponosi straty na wywozie odpadów. Ludzie płacą minimalną opłatę za 1 pojemnik, a 

nie płacą za faktyczną ilość wywożonych odpadów. Zgodnie z ustawą każda nieruchomość 

powinna być wyposażona w pojemnik i rozliczana odrębnie. Od tego roku ZUKiM przejął 

selektywną zbiórkę odpadów bez dodatkowego wynagrodzenia. Dwa razy do roku jest 

organizowana zbiórka odpadów wielkogabarytowych, która przynosi wiele korzyści. Każdy kto 

przy swoim pojemniku ustawia dodatkowe worki to wystawia się dodatkową fakturę na wywóz 

tych śmieci. 

J. Soszek zadał pytanie czy jest prawdą, że została obniżona cena za odbiór odpadów 

komunalnych dla mieszkańców Ujeźdźca i czym to jest spowodowane? 

R. Łambucki odpowiedział, że obniżył cenę mieszkańcom Ujeźdźca, gdyż transport odpadów 

wynosi 300 m i obniżył cenę o 40%. 

J. Soszek zauważył, że również można różnicować pod względem ceny ulice w Paczkowie. To 

stwarza pewny precedens. Tak samo można podchodzić również do wywozu nieczystości 

ciekłych. 

R. Łambucki odpowiedział, że decyzja w tej sprawie leżała w jego gestii i taką decyzję podjął. 

Poinformował, o swojej decyzji Burmistrza. 

Z. Michael zadał pytanie czy nie została złamana uchwała? 

R. Łambucki odpowiedział, że uchwała określa stawki maksymalne, które on może stosować 

ale może stosować również niższe. Następnie poinformował, że składowisko odpadów w 

Ujeźdźcu zostało przekazane ZUKiM-owi. Wszystkie wysypiska muszą być ujęte w Krajowym 

Planie Gospodarki Odpadami, następnie Wojewódzki plan określa ilość przyjmowanych 

odpadów. Wysypisko posiadało pozwolenie zintegrowane i instrukcję składowiska. Jednak 

zmieniły się przepisy i tak został wprowadzony zakaz składowania odpadów 

biodegradowalnych więc osadów z oczyszczalni już nie będzie można składować. W marcu br. 

weszła w życie zmiana ustawy o odpadach i na mocy tej ustawy pozwolenie zintegrowane traci 

ważność. Zlecono opracowanie nowych dokumentów. Z 900 funkcjonujących wysypisk w roku 

2014 ma funkcjonować tylko 200. W Województwie Opolskim ma być 5 wysypisk. Aby 

składowisko mogło funkcjonować trzeba utwardzić większą cześć placu i wykonać pryzmy 

kompostowe koszt około 30 tyś zł. Trzeba zakupić kontenery na odpady biodegradowalne koszt 

40 tyś zł. Zakupić instalację do pochodni do gazów i jest to bezwzględny wymóg Unii 

Europejskiej koszt około 40 tyś zł. Należy kupić spycharkę koszt około 100 tyś zł. Uruchomić 

trzecią nieckę koszt około 800 tyś. zł. Zakup urządzenia do przesiewania koszt 400 tyś zł. Oraz 

badania środowiskowe koszt 10 tyś zł. Ustawa wprowadziła obowiązek ubezpieczenia 

składowiska koszt w granicach 5 tyś zł. rocznie. Sam Paczków nie utrzyma składowiska 

 



dlatego trzeba pozyskać śmieci z innych gmin (Złotego Stoku i Kamieńca). W 

Domaszkowicach składowisko należy do Firmy Komunalik. Zamknięto na razie składowisko w 

Ścinawce i obecnie śmieci są wożone na składowisko w Ujeźdźcu dzięki czemu większe 

dochody ma Urząd Marszałkowski. 

Z. Michael zadał pytanie czy jeżeli dokona się zakupów na składowisko o których mówił 

Prezes to przez ile lat jeszcze mogłoby funkcjonować składowisko? 

R. Łambucki odpowiedział, że miejsca dla śmieci z gminy Paczków jest nawet na 50 lat. Na 

chwilę obecną nie wiadomo czy składowisko otrzyma pozwolenie. Do 12.06.2010 r. muszą być 

przygotowane wszystkie dokumenty. Krajowy Plan Gospodarki Odpadami określił, że w 

Województwie Opolskim spalarnia będzie i już powstała w Górażdże.  

W. Nowakowska zadała pytanie czy można zwracać się o dofinansowanie składowiska z Unii 

Europejskiej? 

R. Łambucki odpowiedział, że do gminnego składowiska nie ma szans na uzyskanie 

dofinansowania. Jeżeli będzie to ponadgminne składowisko to wówczas można ubiegać się o 

dofinansowanie z kilku źródeł m.in. z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. 

W. Ćwik zadał pytanie jakiej pomocy oczekuje Prezes od Rady i Burmistrza? 

R. Łambucki odpowiedział, że cały czas jest w kontakcie z Burmistrzem, który cały czas mu 

pomaga. Jest pełna współpraca, a Rada otrzymała pełną informację na ten temat. 

Do pkt 2 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Paczków na 2010 rok. 

Burmistrz poinformował, że potrzebne jest wprowadzenie zapisu, że „Źródłem spłaty kredytu 

wraz z odsetkami i zabezpieczeniem, o którym mowa w ust. 1 pkt 1 będą dochody budżetu Gminy 

Paczków: wpływy z opłat i podatków lokalnych, wpływy z udziałów w podatkach dochodowych od 

osób fizycznych i prawnych, dochody z majątku.” Takiego zapisu będzie żądał bank, który wygra 

przetarg na kredyt, gdyż zawsze musi być wskazane zabezpieczenie majątkowe. 

Następnie Przewodniczący posiedzenia zwrócił się do członków Komisji czy mają uwagi bądź pytania 

do projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie 

zmiany budżetu gminy Paczków na 2010 r. 

Skarbnik omówił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Paczków, który stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu w rozbiciu na poszczególne Działy, Rozdziały i paragrafy klasyfikacji 

budżetowej. 

W. Ćwik poinformował, że widział pismo Wojewódzkiego Zarządu Dróg odnośnie remontu ulicy 

Zawadzkiego gdzie jest wskazany udział gminy w wysokości około 400 tyś zł. 

Burmistrz odpowiedział, że było zorganizowane spotkanie odnośnie konieczności przeprowadzenia 

remontu ulicy Zawadzkiego gdzie zapadły pewne ustalenia, a mianowicie, że gmina Paczków będzie 

 



partycypować w kosztach remontu w wysokości 40 tyś zł. czyli pokryje koszt studzienek sanitarnych. 

Prawdopodobnie ta inwestycja nie będzie wykonana w tym roku, gdyż gmina Paczków musiałaby 

również pokrywać koszt studzienek burzowych. Podano termin dwóch dni na zabezpieczenie środków w 

wysokości 400 tyś zł. Została udzielona odpowiedź, że jeżeli będzie wykonana dokumentacja i będą 

wydane wszystkie pozwolenia to Gmina zabezpieczy też środki na wymianę studzienek. 

Następnie Przewodniczący posiedzenia zwrócił się do członków Komisji czy mają uwagi bądź pytania 

do projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie 

ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Paczków. 

Burmistrz poinformował, że rada gminy ustala sieć prowadzonych przez Gminę publicznych 

przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, a tak ustalonej uchwałą 

rady sieci w Gminie Paczków nie ma. Należy dlatego zaakceptować stan faktyczny i podjąć 

stosowną uchwałę. 

Następnie Przewodniczący posiedzenia zwrócił się do członków Komisji czy mają uwagi bądź pytania 

do projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie 

opłat za świadczenia przedszkoli publicznych prowadzonych przez Gminę Paczków oraz za 

pobyt dzieci w oddziale żłobkowym przedszkola publicznego prowadzonego przez Gminę 

Paczków. 

Burmistrz poinformował, że jeden z mieszkańców Gminy Paczków Pan Odziomek zaskarżył 

Uchwałę Rady Miejskiej w Paczkowie w sprawie opłat za przedszkola do sądu 

administracyjnego. Sąd orzekł nieważność Uchwały i dlatego należało poprawić 

dotychczasową uchwałę i przedstawić Radzie poprawiony projekt nowej uchwały. Zmianą jest 

podanie stawki dziennej dzięki której będzie łatwiejsze wyliczanie opłat.  

Na tym zostało przerwane posiedzenie w dniu 20.05.2010 r. 

W dniu 27.05.2010 r. od godziny 1000 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Paczkowie Z. 

Michael rozpoczął kontynuację posiedzenia wspólnego wszystkich stałych Komisji Rady 

Miejskiej w Paczkowie. 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Paczkowie A. Wiśniewska omówiła projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Paczków na lata 2010 

– 2015 Poinformowała, że Ustawa z dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie  

 stanowi, że do obowiązku Rady należy opracowywanie i realizacja programów  ochrony ofiar przemocy 

 w rodzinie. 

Następnie Przewodniczący posiedzenia zwrócił się do członków Komisji czy mają uwagi bądź pytania 

do projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie 

zorganizowania w Komisariacie Policji w Paczkowie dodatkowych służb prewencyjnych w 

 



czasie ponadnormatywnym finansowanych z budżetu Gminy Paczków  

w 2010 roku. 

Burmistrz poinformował, że takie służby prewencyjne są konieczne gdyż pełnią je 

funkcjonariusze z terenu Powiatu, którzy są nieznani chuliganom z terenu gminy. Umowa 

odnośnie tych służb podpisana będzie pomiędzy Powiatową Komendą Policji a Gminą 

Paczków. 

Następnie Przewodniczący posiedzenia zwrócił się do członków Komisji czy mają uwagi bądź pytania 

do projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań poprosił o przedstawienie informacji na temat zmian w 

zał. nr 2 do projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Paczków na 2010 r. 

Burmistrz poinformował, że zmiana dot. Dz. 010 Rolnictwo i łowiectwo następuje zwiększenie 

środków spowodowane tym, że gmina otrzymała transzę na zwrot akcyzy dla rolników. 

Następnie Przewodniczący posiedzenia zwrócił się do członków Komisji czy mają uwagi bądź pytania 

do projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań odczytał projekt uchwały w sprawie opłaty targowej. 

Burmistrz przypomniał, że wystąpiły kłopoty z egzekwowaniem opłat targowych i był wniosek 

samych targujących oraz dotychczasowego inkasenta o zmianę treści uchwały. Biblioteka 

Publiczna wypowiedziała umowę na zarządzanie targowiskiem i dlatego następuje zmiana 

inkasenta, którym będzie Zakład Usług Komunalnych i Mieszkaniowych w Paczkowie. Na 

razie targ będzie w tym miejscu, w którym obecnie jest przy ul. Kołłątaja, ale Prezes ma 

pomysł na przeniesienie go na Rynek. W dniu targowym ZUKiM rozkładałby stoły, a po dniu 

targowym stoły byłyby składane, a Rynek sprzątany. Jednak do końca października, jest 

podpisana umowa na strefę parkowania. Dopiero jak wygaśnie umowa można zastanawiać się 

nad przeniesieniem targu. Odnośnie strefy parkowania, to Paczków i jeszcze jedna Gmina 

przyniosły stratę Firmie, która obsługuje strefę więc nie wiadomo czy będą chętni do 

obsługiwania strefy w następnych latach. 

Burmistrz dodał, że wysokość wynagrodzenie w wysokości 5% od zainkasowanych kwot dla 

ZUKiM, po upływie 3 miesięcy będzie zmieniane.   

Następnie Przewodniczący posiedzenia zwrócił się do członków Komisji czy mają uwagi bądź pytania 

do projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami na lata 2010-2013. 

A. Kozłowski omówił projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący posiedzenia sformułował wniosek: Komisje zapoznały się z 

następującymi projektami uchwał: 

− w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Paczków na 2010 rok  

− w sprawie zmiany budżetu Gminy Paczków na 2010 r.  

− o zmianie uchwały w sprawie opłaty targowej. 

 



− w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w 

szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Paczków. 

− w sprawie opłat za świadczenia przedszkoli publicznych prowadzonych przez Gminę 

Paczków oraz za pobyt dzieci w oddziale żłobkowym przedszkola publicznego 

prowadzonego przez Gminę Paczków. 

− w sprawie zorganizowania w Komisariacie Policji w Paczkowie dodatkowych służb 

prewencyjnych w czasie ponadnormatywnym finansowanych z budżetu Gminy 

Paczków w 2010 roku. 

− w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie 

Paczków na lata 2010 – 2015. 

− w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami na lata 2010-2013. 

Komisje projekty akceptują i nie wnoszą poprawek do omówionych projektów. 

Do pkt 3. 

Przewodniczący posiedzenia odczytał pismo Pani Marii Koch 

Przewodniczący Rady Miejskiej W. Ćwik poinformował, że odbył spotkanie z Panią M. Koch 

jak również spotkał się z sąsiadami Panią Stepek i Panem Arturem Greniukiem w tej sprawie. 

Poinformował, że rozmawiał w tej sprawie z Prezesem ZUKiM jako zarządcą mienia 

komunalnego. Poprosił go o uporządkowanie spraw związanych z piwnicami i odpowiedź 

będzie przesłana p. M. Koch. 

Przewodniczący posiedzenia sformułował wniosek: Komisje zapoznały się z pismem p. Marii 

Koch. Komisje pismo kierują do Burmistrza celem rozpatrzenia. Komisje wniosek przyjęły 

jednogłośnie. 

Przewodniczący posiedzenia odczytał pismo Duszpasterskiej Rady Parafialnej przy Kościele 

pw. Wszystkich Świętych w Starym Paczkowie w sprawie dofinansowania wymiany dachu na 

budynku plebanii. 

Burmistrz poinformował, że przekaże dachówkę do remontu dachu. 

Przewodniczący posiedzenia sformułował wniosek: Komisje zapoznały się z pismem 

Duszpasterskiej Rady Parafialnej przy Kościele pw. Wszystkich Świętych w Starym Paczkowie 

w sprawie dofinansowania wymiany dachu na budynku plebanii. Komisje pismo kierują do 

Burmistrza celem rozpatrzenia i wydania opinii na ten temat. Komisje wniosek przyjęły 

jednogłośnie. 

W. Nowakowska poruszyła sprawę ostatniej powodzi i gmin w związku z tym 

poszkodowanych. Przypomniała, że w 2009 r. Gminy udzielały pomocy Dziewiętlicom i teraz 

należy sprawdzić czy gminom tym nie należy udzielić pomocy. 

 



Przewodniczący posiedzenia odczytał wykaz gmin, które udzieliły pomocy finansowej 

Dziewiętlicom po powodzi w 2009 r. Następnie odczytał wykaz gmin, które ucierpiały podczas 

powodzi w 2010 r. Podsumował, że tych gmin jest 7 czyli Gmina Tarnów Opolski, Gmina 

Ujazd, miasto Opole, Powiat Strzelecki, Gmina Kędzierzyn Koźle, Gmina Dobrodzień, Gmina 

Zębowice. 

Burmistrz zaproponował, aby w ramach możliwości gminy przekazać w ramach pomocy po 5 

tys. dla każdej z gmin które ucierpiały. 

Przewodniczący posiedzenia sformułował wniosek: Komisje stoją na stanowisku, aby udzielić 

pomocy gminom, które ucierpiały w powodzi 2010 r., a udzieliły pomocy Gminie Paczków 

(Dziewiętlicom) podczas powodzi w 2009 r. Proponuje się przyznać kwotę w wysokości 5.000 

zł. dla każdej z gmin. Komisje wniosek przyjęły jednogłośnie. 

Na posiedzeniu nie rozpatrywano innych spraw. Na tym zamknięto posiedzenie wszystkich 

stałych Komisji Rady Miejskiej w dniu 27 maja 2010 r. o godzinie 1050.  

 

Protokół sporządziła:        Przewodniczący posiedzenia: 

Alicja Góral Sowa     Zdzisław Michael 

  
 
 
 
 
 
 

 


